

التاريخ: 24 نوفمبر 2022م

كتاب رقم: BLDN-BS-HA-22-083

إلى: السيد ناصر عبد الله العبد الغني

مدير إدارة عمليات السوق

بورصة قطر

## بیان صحفی

# بلدنا توقع مذكرة تفاهم مع حكومة أوزباكستان

وقعت شركة بلدنا ش.م.ع.ق مذكرة تفاهم مع وزارة الاستثمار والتجارة الخارجية في جمهورية أوزيكستان، وذلك في سبيل تعزيز سبل التعاون وتبادل المعلومات والخبرات لتطوير صناعة الحليب ومشتقاته في جمهورية أوزيكستان، على وجه الخصوص بهدف تحقيق زيادة في إنتاج الحليب الطازج وكذلك التنوع في المنتجات من خلال طرح مجموعة واسعة من منتجات الحليب ومشتقات الألبان.

\_انتھی\_

#### نبذة عن شركة بلدنا

تأسست شركة بلدنا وادرجت بنجاح في بورصة قطر في ديسمبر من العام 2019، وتملكت شركة بلدنا للصناعات الغذائية التي تم تأسيسها في العام 2014والتي تعد شركة وطنية رائدة في مجال الصناعات الغذائية، فقد تطورت من شركة طموحة إلى أكبر شركة وطنية منتجه للألبان ومشتقاتها، والعصائر، حيث توفر أكثر من 85٪ من الحليب الطازج للسوق المحلي في دولة قطر. ومنذ ذلك الحين حافظت الشركة على نموها الثابت والسريع لضمان توفير منتجات الالبان الصحية والطازجة المنتجة محليًا، مما يساهم في تحقيق الاكتفاء الذاتي لدولة قطر. كما في سبتمبر 2022، وصل عدد قطيع الأبقار في بلدنا إلى 24,167بمتوسط إنتاج 37.3 لتراً لكل بقرة يومياً. تقدم الشركة حالياً أكثر من 250 منتجاً تشمل الحليب واللبن الزبادي والأجبان ومنتجات أخرى غير الألبان بما في ذلك العصائر والأسمدة العضوية.







Date: November 24, 2022 Ref. BLDN-BS-HA-22-083

To: Mr. Nasser A. Al- Abdulghani

**Director Market Operations** 

Doha - Qatar

#### **Press Release**

### Baladna signs an MOU with the Government of Uzbekistan

Baladna Q.P.S.C. signed a Memorandum of Understanding "MOU" with The Ministry of Investments and Foreign Trade of the Republic of Uzbekistan for cooperation, exchange of information and experience related to the development of the dairy industry in Uzbekistan, in particular, the production and processing of a wide range of fresh milk and dairy products.

-End-

#### About Baladna

Baladna QPSC was founded and successfully listed on Qatar Stock Exchange in December 2019, Baladna fully owns Baladna Food Industries, that was founded in 2014, a leading national company in the field of food industries, Baladna has grown from an ambitious entrepreneurial enterprise into Qatar's largest dairy and beverage producer, supplying over 85% of the country's fresh milk. The Company has maintained its consistent and rapid growth to ensure healthy, fresh locally produced dairy products contribute to the self-sufficiency of the State of Qatar. As of September 2022, Baladna's dairy herd reached 24,167 with an average milk yield of 37.3L per cow per day. The Company currently offers a range of more than 250 products spanning milk, yoghurt, laban, cheese, and non-dairy products including juices and organic fertilizers.



**Board Secretary** 

al sax

